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  ИИСУС ХРИСТОС ИЗЛЕКУВА ПРОКАЖЕНИ

На път за Йерусалим, където ще бъде разпънат
на кръста, Господ Иисус Христос влиза в едно
село на границата между Галилея и Самария.
Там го срещат десет души, болни от ужасна
болест – проказа. Виждайки Го, те извикат:
„Наставниче, помилуй ни!” 
Господ им казва: идете, покажете се на
свещениците (понеже те трябвало да
потвърдят дали болестта е излекувана). Още
докато отиват, десетимата прокажени оздряват.

А един от оздравялите като вижда това,
връща се, славейки Бога с висок глас, и
пада пред Спасителя, като Му благодари.
Този човек бил самарянин (чужденец).
Тогава Господ Иисус Христос пита: Нали
десетимата се очистиха, а къде са
деветимата? Как не се намериха и други
да се върнат, за да въздадат Богу слава?
Сетне казва на благодарящия: "Стани,
твоята вяра те спаси!”



ПРОКАЗАТА е страшна болест, известна на човечеството от хиляди години. Тя
причинява вонящи гнойни рани по цялото тяло. Постепенно крайниците се разпадат.
Заразените от проказа е трябвало веднага да напуснат домовете си, близките и
приятелите си и да живеят извън населеното място. Често прокажените обитавали
гробищните пещери. Ако някой се приближавал към тях, трябвало да викат : “Нечист,
нечист!”. Болестта можела да трае с години и в миналото се е смятала за нелечима.

ПРЕДСТАВИ СИ да страдаш от такава ужасна
болест и изведнъж да бъдеш изцерен.

КАК МОЖЕ ДА НЕ БЛАГОДАРИШ?
 

Ние лесно можем да се възмутим от това колко
неблагодарни към Господ Иисус Христос са

деветимата излекувани. Но тази притча ни учи
на нещо друго.

 
КАКВИ СМЕ НИЕ САМИТЕ: Благодарим ли за

доброто, което получаваме? Благодарни ли са
децата към родителите? Благодарим ли на
Господа за живота, с който ни е дарил? За
Неговата милост към нас – за здравето, за

близките хора около нас, за храната, за дома? 

Колко е красив светът!
А ЗАМИСЛЯЛ ЛИ СИ СЕ, че ние 
е можело изобщо да не
съществуваме!
Бог няма нужда от всичко това.
Той го създава от Любов. 
Нека отговорим и ние на Любовта
с любов!



Ние трябва да
благодарим 

Св. апостол Павел казва:
„За всичко благодарете“.
И казва още да излагаме
молитвите си пред Бога с
благодарност. Затова,
когато се обръщме към
Него, първо Му
благодарим за всичко, 
а след това излагаме
молбата си. 

... за всичко?

Да, дори за нещата, които
възприемаме като
неблагополучия или "лош
късмет". Защото ние не
знаем кое е истински добро
за нас и дали в трудностите
и премеждията не
получаваме повече,
отколкото "губим". Душата
придобива и расте в
моментите, в които търсим
и намираме Бога.  



Господ няма нужда от нашата
благодарност... Този, Който е
създал всичко съществуващо, не
се нуждае от нищо! Ние сме,
които печелим от общуването с
Бога и благодарността си,
защото по този начин създаваме
уникална връзка, приятелство
между нас и Твореца. 

ЗАЩО ДА 
БЛАГОДАРИМ
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КРАЙ

СТАРТ

ИИСУС ХРИСТОС 10-ТЕ ПРОКАЖЕНИ

"А един от тях, като видя, че е изцерен, върна
се, прославяйки Бога с висок глас,

и падна ничком пред нозете Му, като Му
благодареше." (Лука 17:15-16)

ЛАБИРИНТ ЕДИНИЯТ БЛАГОДАРЕН
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